



Rolvskvil

C14



Bispevegen er ein gammal sti som går frå Valle til Fyresdal i Telemark. På denne toppturen følgjer ein den vestlegaste delen av Bispevegen, frå Tveitebø i Valle til det høgste punktet ved Rolvskvil (1137 moh). Stien er bratt og tung å gå, men det er ingen vanskelege parti (totalt ca. 800 høgdemeter). Den siste kilometeren er lett vandring innover fjellet. På Rolvskvil er det ei freda likkvile som det knyter seg ei gammal segn til. Frå toppen er det ein fantastisk utsikt over store delar av Telemark. På klare dagar ser du Gaustatoppen 100 km borte! Ta same veg tilbake, eller følg «panoramastien» sørover til Valefjell og ned til Valle sentrum.



Bispevegen (the Bishop's trail) is an old path from Valle to the village Fyresdal in Telemark. On this summit hike you follow its western part, from Tveitebø in Valle to the highest point at Rolvskvil (1,137 m). The path is steep and strenuous, but has no difficult sections (a total of approx. 800 height metres). The final kilometre is a relatively easy walk across the mountain. At Rolvskvil there is a protected resting place for funeral processions (Norw. likkvile), about which there is an old legend. From the top there are magnificent views of large parts of Telemark. On clear days you see the mountain Gaustatoppen, 100 kilometres away! Return the same way, or follow the "panoramic trail" south to Valefjell and down to central Valle.



Bispevegen ist der alte Weg von Valle nach Fyresdal in der Telemark. Auf dieser Gipfeltour folgt man dem westlichsten Teil des Bispevegen von Tveitebø in Valle zum höchsten Punkt am Rolvskvil (1137 m ü.NN). Der Weg ist sehr steil, jedoch ohne schwierige Abschnitte (insgesamt 800 Höhenmeter). Der letzte Kilometer ist einfach zu gehen. Der Gipfel des Rolvskvil ist ein Sagenumworbener Ort. Von dort hat man eine fantastische Aussicht über weite Teile der Telemark. Bei klarem Wetter sieht man den 100 km entfernten Gaustatoppen. Zurück geht es den selben Weg oder den über den Panoramaweg in südlicher Richtung zum Berg Valefjell und hinab zum Zentrum von Valle.

START

Tveitebø

2,5 km nord for Valle sentrum

2,5 km north of Valle centre

2,5 km nördlich Valle Zentrum

WGS84

59.231638, 7.560589

TIDSBRUK / DURATION / DAUER

4-5 timer / 4-5 hours / 4-5 Stunden

LENGDE / LENGTH / LÄNGE

8 km Tur-retur / Return trip / Hin - Rück

MERKING / MARKING / MARKIERUNG

Rødt / Red / Rote Farbmarkierungen

BANDTVANG / LEASH PERIOD / LEINENZWANG

1. April – 15. Oktober

SPORLAUS FERDSEL

Naturen i Valle er unik og nyast best utan søppel.

Ver nøye med å ta med deg di eiga søppel, slik at dei som kjem etter deg også får glede av å oppleve den flotte naturen.

Turgåarar har ansvar for eigen sikkerheit.

LEAVE NO TRACE BEHIND

The nature in Valle is unique and magnificent. Do the environment a favour and take the rubbish with you, for the benefit of other hikers.

Each hiker is responsible for his/her own safety.

WANDERN OHNE SPUREN ZU HINTERLASSEN

Genießen Sie Valles einzigartige Natur, frei von Müll. Bitte hinterlassen Sie keinen Abfall damit später andere auch diese schöne Landschaft so erleben können.

Sie sind für Ihre eigene Sicherheit verantwortlich.



UTGIVER:
Visit Setesdal
setesdal.com
post@setesdal.com



Rolvskvil 1137 m.o.h.

